
Referat KFU møte 19.05.  

Tilstede: Tranby skole, Heia skole, Gullaug skole, Hennummarka skole, Hegg skole, Sylling skole, 
Nordal skole, Høvik skole, Oddevall skole, Egge skole. Trine Sørensen og Kari- Ann Dale fra 
kommunen. 

 

Meldt forfall: Lierbyen skole 

1. Godkjenning av møteinnkalling med agenda og valg av møteleder og referent. Vedtak: 
Møteleder Peter Nygaard, referent Line Jenssen.  

2. Hilserunde på nye representanter.  
3. Nytt fra kommunen. 

a. Skolebehovsplan. Denne kommer straks ut på høring. Omfattende dokument 
mmed oversikt over alle skoler med tilhørende kapasitet. Planen varer fra 2025-
ca 2050. Planen er delt i tre tiår. Det er diverse tiltak fordelt på de tre tiårene (kort, 
middels og lang sikt). Dette er da forslag. Ønske om at skolenes FAU kan uttale 
seg om skolebehovsplanen i tide før fristen, som er 15.september. Høringsbrevet 
kommer i neste uke.  

Fremdriftsplanen er:  

23.5 ut på høring 

15.9 høringsfrist 

21.10 Behandles i OKI 

4.11 Behandles i kommunestyret.  

 
b. Omstilling. Det er krevende tider økonomisk. Det kommer et kommunalt forslag 

snart med diverse tiltak for å redusere utgiftene i kommunen. Trangere tider 
skyldes blant annet endringer i skatteinngang og endret forbruk i tjenestene 
(merforbruk). Tiltak vil også gjelde skolene. Her kan også skolenes FAU komme 
med innspill. 

c. Jamf-parent (hvor foresatte kan kontrollere læringsbrettet hjemme). Alle 
foresatte har tidligere hatt mulighet til å melde seg på som testere, dette er 
fortsatt mulig. Etter åpning i januar har 77 foresatte tatt den i bruk. Leverandøren 
jobber med en forbedring.  Innspill – flere klasser og skoler har sluttet å sende 
læringsbrettene med hjem, noe som også kan medvirke til de lave tallene.  

d. Visma Min Skole har en versjon ute til testing nå, KFU har tidligere hatt mulighet 
til å melde seg på som testere. Info ligger i et av de tidligere referatene. 
Fremdriften er uviss.  

e. Oslo- skolen – her har de stengt internett fra 1-4 trinn. Dette likner kommunens 
praksis i dag. Det medfører imidlertid en del arbeid og det har blitt noen 
forsinkelser i arbeidet. Kommunen samarbeider utad med andre kommuner og 
deler erfaringer/lærer av hverandre.  

f. Jobber også med rutiner og sikkerhet rundt personvern. Arbeidet er i gang og 
håper å få en mer innsnevret liste over det som kan benyttes. Erfaringsdeling med 
andre kommuner. Skolene har en del valgfrihet i hva de ønsker å ta i bruk.   



 
4. FAUs rolle ved skolen og inntekter fra aktiviteter – erfaringer og drøfting.  

Det er til dels ulik praksis ved arrangementer på skolene og ulik praksis på hver 
skole. Eksempel salg i kiosken ved 17.mai /julemarked/sommeravslutninger 
m.m.  Samtidig skal Lierskolen være gratis, gratisprinsippet gjelder og økonomi er 
noe man må ta hensyn til. Men, dette er også en fin måte å få inn penger til 
FAU/klassekasser. Hva er føringene fra kommunen? Opplæringsloven redegjør for 
gratisprinsippet, her er det noen utsjekk – punkter man kan se til. Så lenge det er i 
FAU sin regi så gjelder i prinsippet ikke dette. Samtidig er det en avveining opp 
mot fattigdomsproblematikk. Noen FAU har innført noen tiltak for å sikre at alle 
kan delta.  
Kan retningslinjene bli klarere? Noen skoler har flere arrangement eller har salg 
ved ulike arrangement.  
 
Kommentarer:  
- Det varierer noe om hvem som har ansvaret for sommeravslutninger for 

skolene og hvordan de utføres i praksis. Kommunen har en sjekkliste som 
regulerer gratisprinsippet, følger man denne så har man handlingsrommet. 

- Hvordan fungerer disse andre valutaene i praksis? Kari Anne sjekker.  
- Søk eksterne midler der man kan: Sparebankstiftelsen, Jølberg-stiftelsen, 

ulike banker og andre. Sjekk lokalt hva som er mulig å søke om i Lier og 
omegn.  

 
5. Smartelefonfri skole og mobilisering på skolene. Innledning v/Heia.  

FAU har diskutert mobilfri barndom – et aktuelt tema. Det løftes derfor inn her på KFU. På 
landsbasis så er det om lag 90 barneskoler har jobbet for smarttelefon -fri skole. Man 
ønsker at foreldrene forplikter seg til å utsette anskaffelse av Smartelefon og småtrinnet 
(1-2 klasse) vurderes å være mest aktuelt. Forskning viser en del fordeler ved utsettelse 
av smarttelefon.  
Kristian fra Høvik har fått flere henvendelser om tilsvarende tematikk. FAU/KFU kan ikke 
pålegge noe, men man kan komme med felles uttalelser. Det kommer et arrangement på 
Høvik (3. juni, 18-20) i privat regi, men støttet av FAU), de har leid Reistad Arena og 
inviterer samtlige foresatte til en kveld (har søkt midler). Reidar Jarmann, Geir Oustorp 
kommer også. Flere engasjerte FAU medlemmer kan også komme (invitasjon kommer på 
e-post). 
Innspill: Hegg skole utarbeider også en spørreundersøkelse for å kartlegge tilsvarende 
tema.  
  

6. Sommer- og feriestengt SFO. Ønsker vi en endring? V/Heidi på Hennummarka.  
SFO har en del restriksjoner i åpningstidene. Er dette noe vi må se mer på? 
Hvordan er rutinene på SFO – et innspill til neste gang. 

7. Natteravnordningen – samarbeid mellom Lierskolene – hva er status? 
Natteravn er i gang på Tranby, meldes om stort behov ettersom det er mange 
ungdommer ute. Gode erfaringer. De plukker også med seg søppel underveis på 
turene. Hegg og Lierbyen har også planlagt datoer (tre før sommeren og flere 
datoer etter sommeren). Heia har gått i flere år allerede, vurderer om det skal 
økes. Sylling er også i gang igjen. Sylling har koordineringen gjennom Spond, det 
skal fungerer fint.  



 
8. Eventuelt.  

Hegg skole viste sitt FAU Teams, satt opp med mappestruktur.  


